
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2024-01-18 10:47:33

Ministrul Finantelor: O reducere a primei de asigurare înseamna o posibilitate

limitata de acoperire a costurilor pe care le au asiguratorii

Reducerea valorii primei de asigurare înseamna o posibilitate limitata de acoperire a costurilor

asiguratorilor si aceasta ar afecta pe termen lung sistemul, a declarat, miercuri seara, ministrul Finantelor,

Marcel Bolos.

 

"Aici sunt calculele care se fac de catre Autoritatea de Supraveghere Financiara, dar va dati seama ca o reducere a

valorii primei de asigurare înseamna ca exista o posibilitate limitata de acoperire a costurilor pe care le au

asiguratorii. Iar daca o astfel de reducere afecteaza pe termen lung sistemul de asigurari, nu cred ca României îi

lipseste o noua problema în sistemul de asigurari. De aceea, am si spus foarte pragmatic, cred, ca trebuie facut un

calcul foarte în amanunt, pentru ca e ca si atunci când se solicita o facilitate pentru a fi obtinuta din bugetul de stat,

o facilitate fiscala, dar aceasta poate sa genereze dezechilibre macroeconomice. Asa este si în sistemul de asigurari.

Trebuie foarte multa prudenta si calculele sunt cele care spun adevarul", a spus Bolos, la Digi 24, referindu-se la

solicitarea transportatorilor privind reducerea RCA.

 

Totodata, întrebat daca vreuna dintre revendicarile protestatarilor s-ar putea realiza, ministrul a reiterat ca a fost

stabilit un pachet de sase masuri "pe care le-am socotit realizabile".

 

 

"Am avut un pachet de sase masuri pe care le-am socotit ca sunt realizabile. Era Legea preventiei, si aici am fost

total de acord sa nu fim atât de duri în aplicarea amenzilor pentru fapte care nu tin de zona de evaziune fiscala. Am

fost de acord cu partea de simplificare procedurala ca viata agricultorilor si transportatorilor sa o facem sa fie mai

prietenoasa în relatia cu statul. Am fost de acord sa fie scutiti de la plata impozitului pe profitul reinvestit în ferme

si profitul reinvestit de catre transportatori. Am fost de acord ca pentru subventiile pe care le primesc sa gândim o

metodologie încât sa nu fie impozitate cu impozitul pe profit si, din punctul acesta de vedere, am identificat o

modalitate de lucru cu dumnealor. Ceea ce am avut ca masuri posibil de realizat si de bun simt...inclusiv un plan

de investitii pe termen lung care vizeaza agricultura. Pe lânga InvestAlim si programul gândit de Guvern pentru

sustinerea industriei alimentare, inclusiv investitiile în infrastructura de irigatii ramân o prioritate pentru tara

noastra si s-a pus în discutie sa avem un mecanism de investitii pe termen lung. Printr-un management mai bun am

stabilit sa le dam o mâna de ajutor pentru reducerea timpilor de trecere a frontierei. Şi, prin Autoritatea Vamala

Româna, avem planificat în cursul zilelor urmatoare sa gândim proceduri simplificate pentru cei care sunt în

categoria de risc fiscal scazut si sa-i sprijinim mai ales pe calea aceasta birocratica a demersurilor pe care le fac în

relatia cu noi", a explicat Marcel Bolos. 
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